
Film o ADHD
Witajcie, drodzy entuzjaści filmu i mistrzowie
neuroróżnorodności! Jestem Kasia - zapalona reżyserka z misją.
Spędziłam niezliczone godziny za kamerą, opowiadając historie,
które mają znaczenie. A teraz wyruszam w podróż, aby rzucić
światło na temat bliski mojemu sercu – ADHD. DLACZEGO
ADHD? ADHD to…

Cel zrzutki
2 500 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/t93gcp

https://zrzutka.pl/t93gcp

